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Protokół nr XVII/19 

z sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

odbytej w dniu 19 grudnia 2019 r. 
 

Sesja rozpoczęła się o godz. 10:00 i trwała do godz. 18:50. 

Obrady sesji odbyły się w sali obrad Urzędu Miasta Kędzierzyn-Koźle przy  

ul. Grzegorza Piramowicza 32 w Kędzierzynie-Koźlu (pokój nr 229). Obrady 

prowadził Ireneusz Wiśniewski Przewodniczący Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

 

Ad 1. 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski. Po 

przywitaniu wszystkich obecnych poinformował, że obrady są prawomocne, w chwili 

stwierdzenia prawomocności sesji uczestniczyło w niej 13 radnych. W trakcie obrad 

przybyli kolejni radni. Łącznie obecnych było 22 radnych. Nieobecny na sesji był 

Wiesław Fąfara (lista obecności radnych w załączeniu do protokołu). 

 

Przewodniczący Rady Miasta zaproponował poszerzenie porządku obrad o trzy 

projekty:  

- projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wykazu komunalnych 

mieszkań służbowych wydzielonych w zasobie mieszkaniowym gminy z 

przeznaczeniem do wynajmowania na czas trwania stosunku pracy,  

- projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłaty za zajęcie pasa 

drogowego na drogach gminnych miasta Kędzierzyn-Koźle, 

- projekt uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków z budżetu Gminy 

Kędzierzyn-Koźle, których niezrealizowane kwoty nie wygasają z upływem roku 

budżetowego 2019. 

 

Następnie poddał pod głosowanie poszerzenie porządku obrad o projekt uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wykazu komunalnych mieszkań służbowych 

wydzielonych w zasobie mieszkaniowym gminy z przeznaczeniem do wynajmowania 

na czas trwania stosunku pracy: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 10 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Katarzyna Kukolka-Bogocz, 

Małgorzata Lipczyńska, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Ewa 

Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

PRZECIW (1) 

Grzegorz Chudomięt 

NIEOBECNI (10) 

Ewa Czubek , Wiesław Fąfara, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta 

Kozakiewicz, Jacek Król, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Fabian Pszon, Tomasz 

Scheller 
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Prowadzący obrady stwierdził, że ww. projekt uchwały został wprowadzony do 

porządku obrad. Następnie podał pod głosowanie uzupełnienie porządku obrad o 

kolejny projekt uchwały - w sprawie ustalenia wysokości stawek opłaty za zajęcie pasa 

drogowego na drogach gminnych miasta Kędzierzyn-Koźle.  

Przed głosowaniem Adam Oczoś wyjaśnił, że projekt ten wpłynął w dniu posiedzenia 

Komisji Infrastruktury i na tym posiedzeniu zostało ustalone, że w przerwie sesji 

zostanie zwołane posiedzenie komisji, aby go zaopiniować: 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 8 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Katarzyna Kukolka-Bogocz, 

Małgorzata Lipczyńska, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Ewa Stogniew, 

Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

PRZECIW (2) 

Grzegorz Chudomięt, Marek Piasecki 

BRAK GŁOSU (1) 

Halina Mińczuk 

NIEOBECNI (8) 

Ewa Czubek , Wiesław Fąfara, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta 

Kozakiewicz, Jacek Król, Fabian Pszon, Tomasz Scheller 

 

Andrzej Kopacki mimo zalogowania się do systemu  widniał jako nieobecny, radny 

głosował za wprowadzeniem ww. punktu do porządku obrad. 

 

Prowadzący obrady poinformował, że ww. projekt uchwały został wprowadzony do 

porządku obrad. Kolejne głosowanie dotyczyło wprowadzenia do porządku obrad 

projektu uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków z budżetu Gminy 

Kędzierzyn-Koźle, których niezrealizowane kwoty nie wygasają z upływem roku 

budżetowego 2019: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Katarzyna 

Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam 

Oczoś, Ewa Odulińska, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, 

Sławomir Wołkowiecki 

PRZECIW (2) 

Grzegorz Chudomięt, Marek Piasecki 

NIEOBECNI (7) 

Ewa Czubek , Wiesław Fąfara, Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, 
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Fabian Pszon, Tomasz Scheller 

 

Prowadzący obrady poinformował, że ww. projekt uchwały został wprowadzony do 

porządku obrad. 

 

Po uwzględnieniu zmian, porządek obrad XVII sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle, 

przedstawia się następująco: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Ceremonia wręczenia Panu Ryszardowi Pacułtowi tytułu „Honorowy Obywatel 

Miasta Kędzierzyn-Koźle”. 

3. Przyjęcie protokołu Nr XV/19 z sesji Rady Miasta z dnia 29/30 października 

2019r.  

4. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

5. Informacja Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

 

Część I – budżetowa 

1. Uchwalenie budżetu miasta Kędzierzyn-Koźle na rok 2020 

1) odczytanie projektu uchwały budżetowej; 

2) odczytanie  opinii  Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej 

o projekcie uchwały budżetowej na 2020 r. oraz opinii o możliwości 

sfinansowania deficytu określonego w projekcie uchwały budżetowej na  

2020 r.; 

3) odczytanie opinii lub wniosków poszczególnych komisji stałych Rady; 

4) odczytanie stanowiska Prezydenta Miasta do opinii lub wniosków 

poszczególnych komisji stałych Rady; 

5) odczytanie autopoprawek Prezydenta Miasta do projektu uchwały budżetowej;  

6) dyskusja nad nieuwzględnionymi przez Prezydenta Miasta wnioskami komisji 

stałych Rady oraz nad autopoprawkami Prezydenta Miasta do projektu uchwały 

budżetowej;  

7) głosowanie wniosków zmian w projekcie uchwały budżetowej, o których mowa 

w pkt. 6, oraz autopoprawek Prezydenta Miasta;  

8) głosowanie nad przyjęciem uchwały budżetowej z uwzględnieniem 

przegłosowanych wniosków i autopoprawek Prezydenta Miasta. 

2. Uchwalenie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2020-2035 

1) odczytanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej na lata 2020-2035; 

2) odczytanie  opinii  Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej 

o przedłożonym projekcie uchwały o wieloletniej prognozie finansowej na lata 

2020-2035; 

3) odczytanie opinii lub wniosków poszczególnych komisji stałych Rady; 

4) odczytanie stanowiska Prezydenta Miasta do opinii lub wniosków 

poszczególnych komisji stałych Rady; 

5) odczytanie autopoprawek Prezydenta Miasta do projektu uchwały w sprawie 

uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2020-2035;  
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6) dyskusja nad nieuwzględnionymi przez Prezydenta Miasta wnioskami komisji 

stałych Rady oraz nad autopoprawkami Prezydenta Miasta do projektu uchwały 

w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2020-2035; 

7) głosowanie wniosków zmian w projekcie uchwały, o których mowa w pkt. 6, 

oraz autopoprawek Prezydenta Miasta;  

8) głosowanie nad przyjęciem uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej 

prognozy finansowej na lata 2020-2035 z uwzględnieniem przegłosowanych 

wniosków i autopoprawek Prezydenta Miasta. 

 

Część II – sprawy bieżące 

1. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Kędzierzyn-Koźle części osiedla Lenartowice – rejon ul. Połanieckich; 

2) zmiany uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Gminy Kędzierzyn-Koźle; 

3) przyjęcia Programu Ochrony Zdrowia na lata 2020-2022; 

4) zmiany uchwały w sprawie ustalenia wykazu komunalnych mieszkań 

służbowych wydzielonych w zasobie mieszkaniowym gminy z przeznaczeniem 

do wynajmowania na czas trwania stosunku pracy; 

5) ustalenia wysokości stawek opłaty za zajęcie pasa drogowego na drogach 

gminnych miasta Kędzierzyn-Koźle; 

6) ustalenia wykazu wydatków z budżetu Gminy Kędzierzyn-Koźle, których 

niezrealizowane kwoty nie wygasają z upływem roku budżetowego 2019; 

7) zmian w budżecie miasta na rok 2019 wraz z autopoprawką; 

8) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na lata 

2019-2035 wraz z autopoprawką; 

9) przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2020; 

10) przyjęcia planu pracy Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle na rok 2020. 

2. Interpelacje, zapytania i oświadczenia radnych. Odpowiedzi na interpelacje  

i zapytania radnych. 

3. Wolne wnioski. 

4. Zakończenie obrad. 

 

Ad 2. 

Ceremonia wręczenia Panu Ryszardowi Pacułtowi tytułu „Honorowy Obywatel Miasta 

Kędzierzyn-Koźle”. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski przedstawił sylwetkę wyróżnionej 

tytułem osoby – pana Ryszarda Pacułta, któremu Rada Miasta na sesji w dniu 27 

listopada br. uchwałą nr XVI/164/19 nadała tytuł „Honorowy Obywatel Miasta 

Kędzierzyn-Koźle”. Wręczenia tytułu dokonał Przewodniczący Rady Miasta oraz 

Prezydent Miasta Sabina Nowosielska. Po okolicznościowym wystąpieniu 

uhonorowanego tytułem oraz Pana Jerzego Drzewieckiego z Towarzystwa Ziemi 

Kozielskiej, przewodniczący ogłosił przerwę w obradach, która trwała od 10:26 do 

10:39.  
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Ad 3. 

Przyjęcie protokołu Nr XV/19 z sesji Rady Miasta z dnia 29/30 października 2019 r. 
 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że radni nie zgłosili żadnych uwag do 

protokołu. Następnie poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu nr XV/19 z 29/30 

października 2019 r.: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Jacek 

Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał 

Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz 

Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir 

Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (2) 

Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć 

NIEOBECNI (3) 

Ewa Czubek , Wiesław Fąfara, Elżbieta Kozakiewicz 

 

Prowadzący obrady poinformował, że ww. protokół został przyjęty.  

 

Ad 4. 

Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

 

Informację o bieżącej działalności Przewodniczącego Rady Miasta oraz 

korespondencji w okresie międzysesyjnym przedstawił Ireneusz Wiśniewski (pisemna 

informacja dołączona do niniejszego protokołu). 

 

Ad 5. 

Informacja Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z działalności w okresie     

międzysesyjnym. 

 

Radni przed sesją otrzymali pocztą elektroniczną pisemną „informację o działaniach 

Prezydenta Miasta w okresie międzysesyjnym w dniach od 28 listopada do 11 grudnia 

2019 r. oraz 12 do 18 grudnia 2019 r., podejmowanych w ramach inicjatywy 

uchwałodawczej, wydawania aktów kierownictwa wewnętrznego oraz aktów 

administracyjnych w zakresie postępowania podatkowego” (pismo Or.0057.11.2019 z 

dnia 12 grudnia 2019 r. oraz z dnia 18 grudnia 2019 r. będące uzupełnieniem 

informacji z dnia 12 grudnia).      

Część I – budżetowa 

1. Uchwalenie budżetu miasta Kędzierzyn-Koźle na rok 2020 
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Prezydent Miasta Sabina Nowosielska przedstawiła prezentację – Projekt budżetu na 

rok 2020 w porównaniu do lat ubiegłych. 

1) odczytanie projektu uchwały budżetowej 

 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta Kędzierzyn-Koźle na rok 2020 

odczytała Joanna Hariasz, Skarbnik Miasta.  

 

2) odczytanie  opinii  Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej 

o projekcie uchwały budżetowej na 2020 r. oraz opinii o możliwości sfinansowania 

deficytu określonego w projekcie uchwały budżetowej na 2020 r. 

 

Uchwałę nr 459/2019 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Opolu z dnia 11 grudnia 2019 r. w sprawie opinii o przedłożonym projekcie uchwały 

budżetowej miasta Kędzierzyn-Koźle na rok 2020, odczytał Przewodniczący Komisji 

Finansowo-Gospodarczej Andrzej Kopeć. 

 

Skład Orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu postanawia pozytywnie 

zaopiniować przedłożony projekt uchwały budżetowej miasta Kędzierzyn-Koźle na 

2020 rok (uchwała nr 459/2019 z dnia 11 grudnia 2019 r. dołączona do protokołu). 

 

3) odczytanie opinii lub wniosków poszczególnych komisji stałych Rady 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć poinformował, że 

komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 6, „przeciw” - 2, „wstrzymujących się” - 2, 

pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu miasta na rok 2020. 

 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, Ewa Odulińska poinformowała, że 

komisja stosunkiem głosów: ,,za” 6,,wstrzymujący się” 1, pozytywnie zaopiniowała 

projekt budżetu miasta na rok 2020. 

 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu, Andrzej Kopacki poinformował, 

że komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 5, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 2, 

pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu miasta na rok 2020. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury Adam Oczoś poinformował, że komisja 

stosunkiem głosów: ,,za” - 5, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 1, 

pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu miasta na rok 2020. 

 

4) odczytanie stanowiska Prezydenta Miasta do opinii lub wniosków poszczególnych 

komisji stałych Rady 
 

Z uwagi na brak wniosków komisji do projektu budżetu miasta na 2020 rok 

Przewodniczący Rady Miasta przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

 

5) odczytanie autopoprawek Prezydenta Miasta do projektu uchwały budżetowej 
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Autopoprawkę do złożonego Zarządzeniem Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z 

dnia 12 listopada 2019 roku projektu budżetu miasta na rok 2020 odczytała Joanna 

Hariasz, Skarbnik Miasta. 
 

6) dyskusja nad nieuwzględnionymi przez Prezydenta Miasta wnioskami komisji 

stałych Rady oraz nad autopoprawkami Prezydenta Miasta do projektu uchwały 

budżetowej 
 

Grażyna Filipowicz przypomniała, że na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej w dniu 17 

września 2019 r. cała komisja złożyła wniosek o zwiększenie środków o 50% w 

budżecie miasta na 2020 rok na remonty pustostanów w stosunku do poziomu 

wydatków w roku 2019. Zapytała jak zostanie zrealizowany niniejszy wniosek. 

 

Zastępca Prezydenta ds. Gospodarki Przestrzennej i Inwestycyjno-Remontowej 

nawiązując do przedstawionej przez panią prezydent prezentacji, poinformował, że 

wydatki inwestycyjne są na poziomie ok. 30 mln zł a w tamtym roku były na poziomie 

ok. 70 mln zł. Niestety na wszystkich polach musiały być cięcia wydatków, wie, że 

remonty pustostanów jest to ważny temat, liczy na to, że w trakcie roku budżetowego 

uda się zwiększyć środki na to zadanie.  

 

Andrzej Kopeć stwierdził, że w tym budżecie niepokojące są dwie rzeczy, pierwszym 

zjawiskiem jest coraz mniejsza różnica pomiędzy dochodami a wydatkami bieżącymi. 

Jego zdaniem jest to istotne, ponieważ na bazie tej różnicy powinno się budować 

kwoty, które są później przeznaczane na inwestycje. Kiedy ta różnica robi się coraz 

mniejsza trzeba szukać innych źródeł, w tym budżecie jest to sprzedaż majątku. 

Zapytał panią prezydent, czy ma pomysł jak to zrealizować aby zwiększyć tą różnicę. 

 

Prezydent Miasta podkreśliła, że pole południowe jest terenem przeznaczonym do 

sprzedaży dla inwestycji. Wspomniała, że gmina dokłada 47 mln do oświaty i 

niespodziewanie musiała dołożyć 6 ok. mln na wynagrodzenia dla nauczycieli. Trzeba 

się zastanowić w jaki sposób trzeba ograniczyć koszty np. na oświatę z 

uwzględnieniem uwarunkowań naszego miasta. Można szukać oszczędności w MZK, 

ale z rozsądkiem. Kredyt, na który radni się zgodzili nie został w całości 

wykorzystany, zastanawia się czy go wykorzystać. Żeby wykorzystać wszystkie 

możliwości, żeby były dofinansowania, gmina musiała zainwestować swoje środki. 

Budowa hospicjum została rozliczona, a gmina dostanie pieniądze dopiero w 

przyszłym roku. Gmina przeznacza środki na oczyszczanie miasta, dotacje dla MOK, 

MBP, ochronę zdrowia. Z roku na rok rosną koszty utrzymania domów dziennego 

pobytu, Dom „Magnolia” potrzebuje remontu. Zgadza się z radnym, że gmina 

powinna oszczędzać, ale nie może to mieć negatywnego wpływu na mieszkańców.  

 

Andrzej Kopeć stwierdził, że ma świadomość tego jak wygląda struktura budżetu i że 

koszty rosną, ale jego zdaniem gmina powinna poszukać bardziej radykalnych 

rozwiązań m.in. w oświacie, gospodarce mieniem komunalnym. Ponadto 

poinformował, że jest za tym, aby to Rada Miasta podejmowała decyzję o wysokości 
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wydatków majątkowych i złoży wniosek do autopoprawki o wykreślenie 

pełnomocnictwa pani prezydent. 

 

Prezydent Sabina Nowosielska stwierdziła, że nie jest za „drastycznym” obniżaniem 

kosztów, poinformowała, że odbył się pierwszy cykl debaty o stanie oświaty, tych 

spotkań będzie więcej, aby ocenić stan oświaty w Kędzierzynie-Koźlu. Jeśli chodzi o 

wspomniane uprawnienia, jeszcze z nich nie skorzystała, a jest to tylko do kwoty 200 

tys. zł, bez tego pełnomocnictwa będzie musiała być zwołana sesja nadzwyczajna.  

 

Andrzej Kopeć uważa, że bez względu na to czy pani prezydent korzysta z tych 

uprawnień, powinny być przypisane Radzie Miasta.  

 

Grzegorz Chudomięt poruszył sprawę zadłużeń mieszkańców za czynsze, które jest na 

poziomie ponad 20 mln zł, a zaplanowana kwota ściągnięcia tych zobowiązań jest na 

poziomie tylko 150 tys. zł. Zaproponował, że skoro instytucja gminna nie potrafi 

ściągnąć zadłużenia, może jakaś inna instytucja wymyśli skuteczny sposób. 

Wspomniał również o MZK, jego zdaniem przy rosnących cenach paliwa normalną 

sprawą jest podnoszenie cen biletów. Zwrócił uwagę na pozycję w budżecie 

przeznaczoną na kulturę fizyczną. Zastanawia się, czy dobrą proporcją jest 

przeznaczenie kilkunastu mln zł na utrzymanie obiektów sportowych, a 10% na 

uprawianie tej kultury. Nawiązał również do podatków od środków transportu.  

 

Prezydent Miasta wspomniała, że zadłużenie mieszkańców na tym poziomie trwa od 

wielu lat, a poprzedni prezydent zatrudnił instytucję do ściągania tych zobowiązań, ale 

bezskutecznie. Proces eksmisji trwa 1-1,5 roku i najczęstszym wyrokiem jest przydział 

dla takiej rodziny następnego mieszkania socjalnego. Gmina odwołuje się od takich 

wyroków. W tym roku ściągalność jest trochę lepsza ale coraz mniej osób chce 

odrobić zadłużenie, a nie można ich zmusić. Z kwoty ponad 20 mln zadłużenia, 50% 

nigdy nie będzie odzyskane, część osób ogłasza upadłość konsumencką, dług 

zmarłych, którzy nie mieli spadkobierców, przejmuje gmina. Nie zgadza się 

przedmówcą odnośnie obiektów sportowych, utrzymanie ich jest bardzo ważne i 

bardzo wiele osób z nich korzysta, nie ponosząc dużych kosztów.  Na zakończenie 

swojej wypowiedzi wspomniała o analizie podatków od środków transportu, której 

konsekwencją były obniżki podatków.  

 

Jacek Król podzielił zdanie radnego Kopcia odnośnie zmniejszającej się różnicy 

pomiędzy dochodami a wydatkami bieżącymi. Jego zdaniem budżet zawiera niepewne 

elementy tj. przychody w wysokości 10 mln z tyt. KKPP. Uważa że elementem 

„kosztotwórczym” jest przekazanie aportem autobusów do MZK, to będzie niespełna 

1 mln zł więcej w rekompensacie przez kolejnych parę lat. Podkreślił, że trzeba się 

zastanowić co i gdzie można zrobić, aby strukturalnie zmniejszyć koszty w przyszłych 

budżetach.  

 

Prezydent Miasta poinformowała, że kwota przekazania do gminy 10 mln z tyt. KKPP 

jest pewna, ponieważ 9 października br. Sąd Okręgowy uchylił postanowienie w 

przedmiocie zabezpieczenia 10 mln zł, Zakłady Azotowe złożyły zażalenie, którego 
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sąd nie przyjął. Gmina czeka tylko na formę pisemną i środki wpłyną na konto gminy. 

Pozytywnym aspektem tej sytuacji są odsetki w wysokości 150 tys. zł. Ponadto 

wspomniała, że nie rozumie o co chodzi ze strukturalnym podejściem do kosztów, ale 

jest otwarta na rozmowy w tym temacie.  

 

Przewodniczący Rady Miasta ogłosił przerwę, która trwała od 16:20 do 16:35.  

 

Po wznowieniu obrad głos zabrał Adam Oczoś. Stwierdził, że ten budżet pokazuje jak 

polityka państwa wpływa na obciążenie nie tylko naszej gminy, ale wszystkich gmin 

w Polsce. Zwrócił uwagę na ujętą w budżecie miasta pozycję - łącznik z obwodnicą. 

Jego zdaniem trudno powiedzieć czy będzie to realizowane tylko z budżetu miasta, ale 

takie założenia należy przyjąć. Podkreślił jak ważna jest ochrona powietrza, coraz 

więcej mieszkańców stara się o dofinansowanie na wymianę urządzeń poprawiających 

czystość powietrza, ma nadzieję, że w 2020 roku taka tendencja pozostanie. 

Nawiązując do KK Terminale stwierdził, że jeśli będą podejmowane dalsze działania 

ograniczające gminę w zakresie pozyskiwania inwestorów, to Gmina Kędzierzyn-

Koźle nie będzie mogła się rozwijać. Na zakończenie swojej wypowiedzi dodał, że 

Klub Radnych Sabiny Nowosielskiej będzie głosował za budżetem.  

 

Grzegorz Chudomięt zapytał, czy udziałowiec w KKPP, który zakwestionował 

obniżenie wartości udziałów i przekazanie tej kwoty dla Gminy Kędzierzyn-Koźle,  

działał niezgodnie z prawem.  

 

Prezydent Miasta Sabina Nowosielska odpowiedziała, że takie słowa nie padły, że 

było to działanie niezgodne z prawem. Każdy udziałowiec ma prawo podważyć 

uchwałę Walnego Zgromadzenia, ale nie rozumie dlaczego ten udziałowiec złożył 

wniosek o zabezpieczenie 10 mln na koncie, jakoby gmina była niewypłacalna.  

 

Marek Piasecki odniósł się do potrzeby walki z niska emisją, która zdominowała 

ostatni rok w sferze dyskusji publicznej, zaniepokoiła go pozycja w budżecie na ten 

cel w kwocie ok. 200 tys. zł, jego zdaniem tak mała kwota nie przyniesie poprawy 

jakości powietrza w Kędzierzynie-Koźlu. Zaapelował o poszukanie oszczędności w tej 

kwestii. 

 

Zastępca prezydenta Artur Maruszczak stwierdził, że kwoty na ten cel są większe, w 

Wydziale Ochrony Środowiska jest 500 tys. na wymianę pieców i ok. 495 tys. ze 

środków marszałkowskich. Tak jak było w tym roku, również w przyszłym gmina 

chce stosownie do możliwości zwiększać te środki. 

 

Fabian Pszon zaznaczył, że koreański inwestor został znaleziony w dużej mierze przy 

udziale Katowickiej Strefy Ekonomicznej dzięki zmianom przepisów. Nie zgadza się z 

tym, że państwo działa na szkodę Kędzierzyna-Koźla, ponieważ każda spółka czy to 

prywatna czy państwowa, zawsze patrzy na rentowność swojej spółki. Uważa, że 

gmina powinna korzystać z pomocy państwa przy poszukiwaniu inwestorów, ale 

powinna ich również sama szukać i budować wpływy do budżetu, żeby udało się go 

„spinać” na następne lata. Ponadto wspomniał o kompleksie „Wodne oKKo”, które 
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wymaga finansowania na poziomie 3,5 mln zł w niepełnym wymiarze godzin, jeżeli 

będzie otwarty dłużej koszty będą jeszcze wyższe. Liczy na to, że następny budżet nie 

będzie tak ryzykowny jak ten.  

 

Prezydent Miasta zwróciła uwagę, że w budżecie trzeba patrzeć na dwie tabelki, w 

dochodach kompleksu „Wodne oKKo” jest kwota 1,5 mln, więc utrzymanie basenu 

kosztuje 2 mln zł. W ostatnim czasie nastąpił wzrost energii, płacy minimalnej. Dodał, 

że może być basen czynny od rana, ale musi być odpowiednia ilość ratowników. 

Zaapelowała o zachęcanie mieszkańców do pójścia na basen. Co do Katowickiej 

Strefy Ekonomicznej, umowa jest tak skonstruowana, że te tereny objęte są działaniem 

strefy ekonomicznej. Nawet gdyby gmina sama znalazła inwestora i tak musiałaby być 

zgoda ze strefy o odstąpienie od prowizji. Uważa, ze współpraca ze strefą jest bardzo 

dobra. Wspomniała również o wzroście wynagrodzeń nauczycieli, a gmina dostała 

prawie tyle samo co rok temu na funkcjonowanie szkół. Zastanawia się, jak można 

obniżyć koszty, czy zwalniać nauczycieli, czy zamykać szkoły, co nie jest takie łatwe, 

bo musi się zgodzić kurator. Podkreśliła, że budżet jest bardzo ostrożny. Co do jakości 

powietrza, zaznaczyła, że od 2017 roku są prowadzone działania poprawiające 

powietrze, co miesiąc są dodawane środki do wymiany pieców. Jej zdaniem 

problemem jest namówienie mieszkańców, aby wymieniali piece na ekologiczne.   

 

Fabian Pszon pochwala program wymiany pieców, ale ciężko mu namawiać 

znajomych do korzystania z basenu, ze względu na ceny, które jego zdaniem nie są 

zbyt atrakcyjne. Uważa, że obniżenie cen i wydłużenie godzin funkcjonowania basenu 

byłoby korzystne.  

 

Prezydent Miasta stwierdziła, że ceny są uśrednione i jej zdaniem są dobre. Zwróciła 

uwagę, że basen jest otwarty dopiero miesiąc i to za wcześnie żeby oceniać. 

 

Andrzej Kopeć podzielił się opinią, że wydatki inwestycyjne wydać w mieście, ale 

martwi go, że w przyszłych budżetach pieniędzy na te wydatki może być coraz mniej, 

ponieważ rosną wydatki bieżące. Zachęca panią prezydent do podejmowania działań, 

aby większą część inwestycji inwestować z dochodów bieżących.  

 

Sabina Nowosielska poinformowała, że tak dużych inwestycji w mieście już nie 

będzie, ale trzeba znaleźć pieniądze na inwestycje i nie będą finansowane tylko z 

dochodów bieżących.  

 

Tomasz Scheller podzielił się opinią, że pieniądze  na Wodne oKKo zostały wydane i 

wypominanie tego nic już nie da. Uważa, że nikt go nie przekonał, żeby zagłosował 

przeciw budżetowi. Pozytywną informacją dla niego jest to, że kredyt nie został w 

pełni wykorzystany. Podkreślił, że pod względem osiedli budżet jest zbilansowany i 

zrównoważony.  

 

Dominik Szustakiewicz wyraził wątpliwości, skąd radny Scheller wie, kto i jak będzie 

głosował, ponieważ poza radnym Chudomiętem nikt o tym nie wspominał.  



11 

 

Tomasz Scheller stwierdził, że był na posiedzeniach komisji i widział jak budżet był 

opiniowany, co może sugerować jak radni będą głosować. 

 

Ewa Czubek podzieliła się refleksją, że nie będzie miała do nikogo pretensji jeśli 

będzie głosował przeciwko budżetowi lub wstrzyma się od głosu, natomiast oczekuje, 

iż przy następnej kampanii wyborczej, kiedy będzie mowa o zrealizowanych 

inwestycjach,  radni ci przyznają się, że nie mieli z tym nic wspólnego. Przyznała, że 

nie ma problemu, aby za tym budżetem zagłosować, ale nie ma również problemu z 

wyrażeniem uwag krytycznych.  

 

Andrzej Kopeć złożył wniosek o wykreślenie z punktu 5 autopoprawki upoważnienia 

wprowadzonego w paragrafie 13 punkt 3. Zapytał panią Skarbnik o jakie wydatki 

majątkowe chodzi w punkcie drugim. 

 

Skarbnik Miasta Joanna Hariasz wyjaśniła, że są zadania finansowane z Unii, które 

radni w budżecie widzą w całości, a Wydział Finansowy ma je porozbijane na wkład 

unijny, rządowy i własny. Przy płatności faktur może się okazać, że są różnice i trzeba 

by było zwoływać sesję, żeby to pozmieniać, a w tym wypadku można to zmienić 

zarządzeniem prezydenta.  

 

Andrzej Kopeć stwierdził, że w takim razie w to nie będzie ingerował.  

 

Przed przystąpieniem do kolejnego punktu porządku obrad, Przewodniczący Rady 

Miasta ogłosił przerwę, która trwała od 14:05 do 14:15.  

 

7) głosowanie wniosków zmian w projekcie uchwały budżetowej, o których mowa 

w pkt. 6, oraz autopoprawek Prezydenta Miasta  

 

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie ww. wniosek radnego Andrzeja Kopeć: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Grzegorz Chudomięt, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopeć, Jacek Król, Katarzyna 

Kukolka-Bogocz, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Dominik Szustakiewicz, Sławomir 

Wołkowiecki 

PRZECIW (11) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki , Elżbieta 

Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, 

Ewa Odulińska, Ireneusz Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Ewa Stogniew 

BRAK GŁOSU (1) 

Tomasz Scheller 
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NIEOBECNI (1) 

Wiesław Fąfara 

 

Prowadzący obrady Ireneusz Wiśniewski poinformował, że wniosek nie uzyskał 

poparcia. Następnie poddał pod głosowanie przyjęcie autopoprawki Prezydenta Miasta 

do projektu uchwały budżetowej: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki , Elżbieta 

Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, 

Ewa Odulińska, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir 

Wołkowiecki 

PRZECIW (3) 

Grzegorz Chudomięt, Jacek Król, Marek Piasecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopeć, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Fabian Pszon, 

Dominik Szustakiewicz 

NIEOBECNI (1) 

Wiesław Fąfara 

  

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że autopoprawka została przyjęta.   

 

8) głosowanie nad przyjęciem uchwały budżetowej z uwzględnieniem 

przegłosowanych wniosków i autopoprawek Prezydenta Miasta. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia budżetu miasta Kędzierzyn-Koźle na rok 2020 z uwzględnieniem 

autopoprawki Prezydenta Miasta.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, 

Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, 

Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski, 

Sławomir Wołkowiecki 

PRZECIW (3) 

Grzegorz Chudomięt, Jacek Król, Marek Piasecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Grażyna Filipowicz , Katarzyna Kukolka-Bogocz, Fabian Pszon, Dominik 
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Szustakiewicz 

NIEOBECNI (1) 

Wiesław Fąfara 

 

Ireneusz Wiśniewski poinformował, że budżet na rok 2020 został przyjęty.  

 

Uchwała Nr XVII/172/19 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 19 grudnia 2019 r. 

w sprawie uchwalenia budżetu miasta Kędzierzyn-Koźle na rok 2020 
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Następnie ogłosił przerwę, w trakcie której odbyła się druga część posiedzenia 

Komisji Infrastruktury, która trwała od 14:40 do 15:00. 

 

2. Uchwalenie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2020-2035 

 

1) odczytanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej na lata 2020-2035 

 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2020-

2035 odczytała Joanna Hariasz, Skarbnik Miasta.  

 

2) odczytanie  opinii  Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej 

o przedłożonym projekcie uchwały o wieloletniej prognozie finansowej na lata 2020-

2035 

 

Uchwałę nr 461/2019 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Opolu z dnia 11 grudnia 2019 r. w sprawie opinii o przedłożonym projekcie uchwały 

o wieloletniej prognozie finansowej miasta Kędzierzyn-Koźle na rok 2020, oraz 

wyjaśnienia Prezydenta Miasta do tej opinii, odczytała Wiceprzewodnicząca Rady 

Miasta Ewa Czubek. 

 

3) odczytanie opinii lub wniosków poszczególnych komisji stałych Rady 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć, poinformował, że 

komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 6, „przeciw” - 2, „wstrzymujących się” - 2, 

pozytywnie zaopiniowała projekt wieloletniej prognozy finansowej na lata 2020-2035.  

 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu, Andrzej Kopacki, poinformował, 

że komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 5, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 2, 

pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja 

stosunkiem głosów: ,,za” - 5, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 1, pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
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Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, Ewa Odulińska, poinformowała że  

komisja stosunkiem głosów: ,,za” 5, ,,wstrzymujące się” 2, pozytywnie zaopiniowała 

projekt wieloletniej prognozy finansowej na lata 2020-2035.  

 

4) odczytanie stanowiska Prezydenta Miasta do opinii lub wniosków poszczególnych 

komisji stałych Rady 

 

Z uwagi na brak wniosków komisji do projektu wieloletniej prognozy finansowej na 

lata 2020-2035,  Przewodniczący Rady Miasta przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad. 

 

5) odczytanie autopoprawek Prezydenta Miasta do projektu uchwały w sprawie 

uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2020-2035  

 

Autopoprawki do złożonego Zarządzeniem Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z 

dnia 12 listopada 2019 roku projektu wieloletniej prognozy finansowej na lata 2020-

2035, odczytała Joanna Hariasz, Skarbnik Miasta. 

 

6) dyskusja nad nieuwzględnionymi przez Prezydenta Miasta wnioskami komisji 

stałych Rady oraz nad autopoprawkami Prezydenta Miasta do projektu uchwały w 

sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2020-2035 

 

Sławomir Wołkowiecki zwrócił się z pytaniem, czy można pominąć miejsca po 

przecinku i zaokrąglać cyfry. 

 

Prezydent Miasta wyjaśniła, że jeżeli z umowy wynika kwota po przecinku, taka sama 

musi być w budżecie.  

 

Tomasz Scheller zapytał, dlaczego na Placu Surzyckiego są generowane koszty 

internetowe na poziomie ok. 5 tys. zł, skoro w innych miejscach są dużo mniejsze 

sumy.  

 

Prezydent Sabina Nowosielska poinformowała, że zawarta umowa z UPC obejmuje 

duży zakres monitoringu i hot spot.  

 

7) głosowanie wniosków zmian w projekcie uchwały, o których mowa w pkt. 6, oraz 

autopoprawek Prezydenta Miasta 

 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie pierwszą autopoprawkę 

Prezydenta Miasta do projektu uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej na lata 2020-2035: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, 

Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa 

Odulińska, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir 

Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Grzegorz Chudomięt, Grażyna Filipowicz , Jacek Król, Marek Piasecki, Fabian Pszon, 

Dominik Szustakiewicz 

BRAK GŁOSU (2) 

Katarzyna Dysarz, Katarzyna Kukolka-Bogocz 

NIEOBECNI (1) 

Wiesław Fąfara 

 

Prowadzący obrady poinformował, że pierwsza autopoprawka została przyjęta. 

Następnie poddał pod głosowanie autopoprawkę II: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, 

Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa 

Odulińska, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir 

Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Grzegorz Chudomięt, Grażyna Filipowicz , Jacek Król, Marek Piasecki, Fabian Pszon, 

Dominik Szustakiewicz 

BRAK GŁOSU (2) 

Katarzyna Dysarz, Katarzyna Kukolka-Bogocz 

NIEOBECNI (1) 

Wiesław Fąfara 

 

Prowadzący obrady poinformował, że druga autopoprawka została przyjęta. 

 

8) głosowanie nad przyjęciem uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej na lata 2020-2035 z uwzględnieniem przegłosowanych wniosków i 

autopoprawek Prezydenta Miasta. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2020-2035 z uwzględnieniem 

przegłosowanych autopoprawek: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, 

Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa 

Odulińska, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir 

Wołkowiecki 

PRZECIW (3) 

Grzegorz Chudomięt, Jacek Król, Marek Piasecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Grażyna Filipowicz , Fabian Pszon, Dominik Szustakiewicz 

BRAK GŁOSU (2) 

Katarzyna Dysarz, Katarzyna Kukolka-Bogocz 

NIEOBECNI (1) 

Wiesław Fąfara 

 

Przewodniczący obrad poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

Uchwała Nr XVII/173/19 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 19 grudnia 2019 r. 

w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2020-2035 
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Część II – sprawy bieżące 

1) Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Kędzierzyn-Koźle części osiedla Lenartowice – rejon ul. 

Połanieckich 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja 

jednogłośnie pozytywnie (6 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć, poinformował, że 

komisja jednogłośnie pozytywnie (12 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. projekt 

uchwały. 

 

Po stwierdzeniu, że nie ma chętnych do zabrania głosu, przewodniczący obrad poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Grażyna Filipowicz , Andrzej 

Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Małgorzata Lipczyńska, 

Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, 
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Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz 

Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

NIEOBECNI (3) 

Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Katarzyna Kukolka-Bogocz 

 

Przewodniczący obrad poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

Uchwała Nr XVII/174/19 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 19 grudnia 2019 r. 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miasta Kędzierzyn-Koźle części osiedla Lenartowice – rejon ul. Połanieckich 
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

2) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zasad wynajmowania 

lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Kędzierzyn-Koźle 

 
Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, Ewa Odulińska, poinformowała, że 

komisja jednogłośnie pozytywnie (8 głosów ,,za”) zaopiniowała projekt uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Gminy Kędzierzyn-Koźle. 

 

Tomasz Scheller zapytał, z jakiego powodu zostają wprowadzone zmiany. 

 

Wojciech Jagiełło odpowiedział, że wynika to z wniosku Komisji Spraw Społecznych 

i dotyczy mieszkań służbowych, chodziło o to, że w mieszkaniu o metrażu powyżej 80 

m² nie spełniałaby warunków praktycznie żadna rodzina. 

 

Po stwierdzeniu, że nie ma więcej chętnych do zabrania głosu, przewodniczący obrad 

poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, 

Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał 

Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Ewa Stogniew, 

Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Grzegorz Chudomięt, Tomasz Scheller 

NIEOBECNI (3) 

Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Katarzyna Kukolka-Bogocz 

 

Przewodniczący obrad poinformował, że uchwała została podjęta. 
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Uchwała Nr XVII/175/19 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 19 grudnia 2019 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Gminy Kędzierzyn-Koźle  

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

3) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Ochrony Zdrowia na lata 2020-

2022 

 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, Ewa Odulińska, poinformowała, że 

komisja jednogłośnie pozytywnie (6 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Po stwierdzeniu, że nie ma chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, 

Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał 

Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz 

Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir 

Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Grzegorz Chudomięt 

NIEOBECNI (3) 

Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Katarzyna Kukolka-Bogocz 

 

Przewodniczący obrad poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

Uchwała Nr XVII/176/19 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 19 grudnia 2019 r. 

w sprawie przyjęcia Programu Ochrony Zdrowia na lata 2020-2022 
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

4) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wykazu komunalnych 

mieszkań służbowych wydzielonych w zasobie mieszkaniowym gminy z 

przeznaczeniem do wynajmowania na czas trwania stosunku pracy 

 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, Ewa Odulińska, poinformowała, że 

komisja jednogłośnie pozytywnie (7 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
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Grzegorz Chudomięt zapytał z jakiego powodu zostały dołączone dwa lokale do 

wykazu mieszkań z przeznaczeniem do wynajmowania na czas trwania stosunku 

pracy. 

 

Wojciech Jagiełło wyjaśnił, że zgodnie z uchwałą Rady Miasta dotyczącą 

przydzielania mieszkań służbowych z tego zasobu, składany jest wniosek przez 

pracodawcę o przydział takiego mieszkania, komisja społeczna dokonuje opinii 

takiego wniosku i gmina wtedy zabezpiecza mieszkanie. W tym przypadku były 

wnioski i pozytywna opinia komisji, więc proponuje się wprowadzenie do uchwały 

tych mieszkań.  

 

Jacek Król zwrócił się z prośbą, aby przy kolejnych wykazach komunalnych mieszkań 

służbowych podawać pełne adresy położenia mieszkania - z miejscowością.  

 

Tomasz Scheller zapytał, czy te 32 mieszkania są na tą chwilę zajęte, skoro zostają 

wprowadzone dwa kolejne.  

 

Wojciech Jagiełło poinformował, że w tej chwili jest zajęte 31 mieszkań, aczkolwiek 

takie, które spełniałoby wymogi pozytywnie zaopiniowanych wniosków, muszą być 

wprowadzone te dwa zasoby.  

 

Tomasz Scheller zapytał również, kto będzie płacił za remont tych mieszkań. 

 

Wojciech Jagiełło odpowiedział, że koszty remontu pokryje MZBK. 

 

Tomasz Scheller stwierdził, że nie zgadza się do końca z tym, że te mieszkania 

wynajmują również osoby pracujące w prywatnych firmach.  

 

Zastępca prezydenta wyjaśnił, że zgodnie z uchwałą są to osoby, które są niezbędne 

dla Kędzierzyna-Koźla. Wszystkie mieszkania służbowe były opiniowane przez 

komisję i wnioskowane przez pracodawców. W tym przypadku zwrócił się ZOZ o 

mieszkanie dla lekarza na oddział neurochirurgii. 

 

Tomasz Scheller zapytał, czy powiat mógł zorganizować mieszkanie tego lekarza.  

 

Wojciech Jagiełło odpowiedział, że mieszkania służbowe posiada gmina, ZOZ zwrócił 

się z wnioskiem do gminy. 

 

Grzegorz Chudomięt, nie rozumie po co drugi rodzaj wynagrodzenia w postaci 

mieszkania służbowego, uważa, że powinno się to wyregulować odpowiednią płacą, 

będzie głosował przeciw. 

 

Ireneusz Wiśniewski nie zgodził się z przedmówcą, nie wiadomo jak długo ten lekarz 

będzie pracował w Kędzierzynie-Koźlu, a umowę najmu zawiera się na dłuższy okres, 

więc dla niego taki pakiet z mieszkaniem służbowym  jest korzystny.   
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Małgorzata Lipczyńska potwierdziła słowa przedmówcy, umowę najmu zawiera się na 

minimum pół roku i jest to zobowiązujące. Ważnym elementem jest zapis w uchwale, 

że mieszkanie zostaje udostępnione na czas stosunku pracy.  

 

Grzegorz Chudomięt nie zgadza się z tym, że zawód lekarza ma być bardziej 

uprawniony, aby dostać to mieszkanie niż zawód np. piekarza.  

 

Ewa Odulińska zaznaczyła, że wniosek został przydzielony przez komisję 

jednogłośnie.  

 

Dominik Szustakiewicz stwierdził, że skoro gmina daje mieszkanie, powiat powinien 

dofinansować remont tego mieszkania.  

 

Prezydent Miasta poinformowała, że są to mieszkania gminy i lokator po czasowym 

użytkowaniu oddaje je gminie. Podkreśliła, że warto mieć mieszkania służbowe i 

wynająć je osobom potrzebnym dla powiatu, a będzie opłacany czynsz, który jest 

wyższy niż w mieszkaniach socjalnych.  

 

Tomasz Scheller podał przykład strażnika miejskiego, który od lat zajmuje mieszkanie 

służbowe, zastanawia się, czy jest to pierwsza potrzeba naszej gminy. Uważa że gmina 

w ogóle nie powinna mieć mieszkań służbowych, wielu ludzi czeka na mieszkania 

socjalne. 

 

Fabian Pszon nie zgadza się z przedmówcą, postrzega mieszkania służbowe jako 

narzędzie miasta do pozyskiwania niezbędnych miastu ludzi.  

 

Ewa Czubek rozumie dobre intencje gminy, ale jest to ukłon w stronę powiatu, a pani 

Starosta nie chciała powołać jednego radnego do składu Powiatowej Komisji 

dotyczącej organizacji ruchu drogowego. Mieszkania służbowe należą się 

pracownikom świadczącym prace na rzecz gminy, a jeżeli mają być dla pracowników 

jednostki powiatowej, to niech powiat zwraca za remont. Uważa, że musi być 

równowaga pomiędzy miastem a powiatem.  

 

Prezydent Miasta nie zgadza się z radną, większość mieszkańców powiatu to 

mieszkańcy Kędzierzyna-Koźla. To nie powiat zwraca się o mieszkanie tylko 

pracodawca, który zgodnie z wytycznymi Rady Miasta ma wykazać, że dana osoba 

jest niezbędna do funkcjonowania danego zakładu pracy.  

 

Marek Piasecki poinformował, że popiera tą uchwałę, ponieważ patrząc na zadłużenie 

mieszkań socjalnych, woli, aby takie mieszkanie przekazać pracownikowi, który 

będzie płacił czynsz.  

 

Wobec wyczerpania dyskusji, Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt uchwały 

pod głosowanie: 
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Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta 

Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, 

Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Ewa Stogniew, Dominik 

Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

PRZECIW (1) 

Grzegorz Chudomięt 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Ewa Czubek , Tomasz Scheller 

BRAK GŁOSU (1) 

Jacek Król 

NIEOBECNI (3) 

Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Katarzyna Kukolka-Bogocz 

 

Przewodniczący obrad poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

Uchwała Nr XVII/177/19 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 19 grudnia 2019 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wykazu komunalnych mieszkań 

służbowych wydzielonych w zasobie mieszkaniowym gminy z przeznaczeniem do 

wynajmowania na czas trwania stosunku pracy  

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

5) Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłaty za zajęcie pasa 

drogowego na drogach gminnych miasta Kędzierzyn-Koźle 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś poinformował, że komisja 

jednogłośnie pozytywnie (7 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miasta po stwierdzeniu, że nie widzi osób chętnych do podjęcia 

dyskusji, poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, 

Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, 

Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, 

Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marek Piasecki 

BRAK GŁOSU (2) 

Grzegorz Chudomięt, Jacek Król 

NIEOBECNI (3) 

Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Katarzyna Kukolka-Bogocz 

 

Przewodniczący obrad poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

Uchwała Nr XVII/178/19 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 19 grudnia 2019 r. 

w sprawie ustalenia wysokości stawek opłaty za zajęcie pasa drogowego na 

drogach gminnych miasta Kędzierzyn-Koźle  

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

 

6) Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków z budżetu Gminy 

Kędzierzyn-Koźle, których niezrealizowane kwoty nie wygasają z upływem roku 

budżetowego 2019 

 

Skarbnik Miasta Joanna Hariasz wyjaśniła, że są zaproponowane dwa zadania na 

środki niewygasające – remont rynku wraz z ulicami Anny i Piramowicza oraz prace 

remontowe w budynku Urzędu Miasta przy ulicy Planetorza.  

 

Przewodniczący Rady Miasta po stwierdzeniu, że nie widzi chętnych do zabrania 

głosu, poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, 

Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, 

Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa 

Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (2) 

Grzegorz Chudomięt, Jacek Król 

NIEOBECNI (3) 

Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Katarzyna Kukolka-Bogocz 

 

Przewodniczący obrad poinformował, że uchwała została podjęta. 
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Uchwała Nr XVII/179/19 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 19 grudnia 2019 r. 

w sprawie ustalenia wykazu wydatków z budżetu Gminy Kędzierzyn-Koźle, 

których niezrealizowane kwoty nie wygasają z upływem roku budżetowego 2019 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

7) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2019 wraz z 

autopoprawką 

 

 Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć poinformował, że 

komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 8, „przeciw” - 1, „wstrzymujących się” - 3, 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miasta po stwierdzeniu, że nie widzi chętnych do zabrania 

głosu, poddał projekt uchwały wraz z autopoprawką pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, 

Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa 

Odulińska, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir 

Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Grażyna Filipowicz , Marek Piasecki, Fabian Pszon, Dominik Szustakiewicz 

BRAK GŁOSU (2) 

Grzegorz Chudomięt, Jacek Król 

NIEOBECNI (3) 

Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Katarzyna Kukolka-Bogocz 

 

Przewodniczący obrad poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

Uchwała Nr XVII/180/19 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 19 grudnia 2019 r. 

w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2019 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

8) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej 

prognozy finansowej na lata 2019-2035 wraz z autopoprawką 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć poinformował, że 

komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 8, „przeciw” - 1, „wstrzymujących się” - 3, 
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pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2019-2035. 

 

Prowadzący obrady po stwierdzeniu, że nie ma chętnych do zabrania głosu, poddał 

projekt uchwały wraz z autopoprawką pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, 

Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa 

Odulińska, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir 

Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Grażyna Filipowicz , Marek Piasecki, Fabian Pszon, Dominik Szustakiewicz 

BRAK GŁOSU (2) 

Grzegorz Chudomięt, Jacek Król 

NIEOBECNI (3) 

Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Katarzyna Kukolka-Bogocz 

 

Przewodniczący obrad poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

Uchwała Nr XVII/181/19 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 19 grudnia 2019 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na 

lata 2019-2035 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

9) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2020 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji Rewizyjnej, Ewa Stogniew, wyjaśniła, że zostały 

złożone dwa wnioski o przedłużenie kontroli - w MZK do końca lutego 2020 r., oraz 

w Biurze Informacji i Promocji Miasta do końca stycznia 2020 r.  

 

Michał Nowak zapytał, czego ma dotyczyć kontrola w zakresie gospodarki 

nieruchomościami i planowania przestrzennego w latach 2017-2019, ujęta w lutym w 

planie pracy.  

 

Fabian Pszon wyjaśnił, że dotyczy to ogólnego funkcjonowania w ramach danej 

jednostki w latach 2017-2019.  

 

Prowadzący obrady poddał pod głosowanie pierwszy z wniosków - ujęcie w planie 

pracy Komisji Rewizyjnej przedłużenia prac związanych z kontrolą MZK: 
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Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, 

Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Ewa 

Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, 

Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (4) 

Grzegorz Chudomięt, Jacek Król, Adam Oczoś, Tomasz Scheller 

NIEOBECNI (3) 

Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Katarzyna Kukolka-Bogocz 

 

Prowadzący obrady poinformował, że wniosek został przyjęty, następnie poddał pod 

głosowanie drugi wniosek – przedłużenie kontroli w Biurze Informacji i Promocji 

Miasta: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Grażyna Filipowicz , Andrzej 

Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Michał Nowak, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Ewa 

Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (3) 

Jacek Król, Adam Oczoś, Tomasz Scheller 

NIEOBECNI (3) 

Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Katarzyna Kukolka-Bogocz 

 

Ireneusz Wiśniewski stwierdził, że plan pracy Komisji Rewizyjnej został rozszerzony 

o ww. punkt. Następnie poddał pod głosowanie przyjęcie planu Komisji Rewizyjnej 

wraz z przyjętymi wnioskami: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Grażyna Filipowicz , Andrzej 

Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Michał Nowak, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Ewa 

Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (3) 



26 

 

Jacek Król, Adam Oczoś, Tomasz Scheller 

NIEOBECNI (3) 

Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Katarzyna Kukolka-Bogocz 

 

Przewodniczący obrad poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

Uchwała Nr XVII/182/19 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 19 grudnia 2019 r. 

w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kędzierzyn-

Koźle na rok 2020 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

10) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

na rok 2020 

 

Andrzej Kopacki zasugerował, aby w lutym do tematu „Stan bezpieczeństwa 

powodziowego oraz plany dalszych działań w kierunku poprawy infrastruktury 

przeciwpowodziowej” zaprosić decydentów władnych do podejmowania finansowych 

decyzji. Co do marcowego punktu „Informacja o sytuacji inwestycji KK Terminale 

Spółka z o.o. w Koźlu Porcie” zaproponował wystosowanie apelu do władz 

państwowych.  

 

Dominik Szustakiewicz zapytał o punkt w kwietniu „Analiza dotychczasowych 

działań w zakresie utworzenia hospicjum”, z racji tego, że hospicjum jest już gotowe.  

 

Prezydent Miasta zaproponowała lekkie zmodyfikowanie punktu, można zaprosić 

dyrektora hospicjum Arnolda Drechslera. 

 

Przewodniczący Rady Miasta zasugerowała, że można nazwać ten punkt „ Analiza 

dotychczasowych działań w zakresie działania hospicjum”. 

 

Michał Nowak zaproponował dodanie do kwietniowego punktu „Informacja z 

działalności MOSiR, MOK, MBP” Muzeum Ziemi Kozielskiej w organizacji. 

 

Prowadzący obrady poddał pod głosowanie wniosek radnego Nowaka o rozszerzenie 

ww. punktu, który otrzyma brzmienie: „Informacja z działalności MOSiR, MOK, 

MBP i Muzeum Ziemi Kozielskiej w organizacji.” 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Grażyna Filipowicz , Andrzej 

Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 
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Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian 

Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz 

Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

NIEOBECNI (4) 

Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz 

 

Ireneusz Wiśniewski poinformował, że ww. punkt został rozszerzony, następnie 

poddał pod głosowanie przyjęcie planu pracy Rady Miasta wraz z poprawkami: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Grażyna Filipowicz , Andrzej 

Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian 

Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz 

Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

NIEOBECNI (4) 

Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz 

 

Przewodniczący obrad stwierdził, że plan pracy został przyjęty. 

 

Uchwała Nr XVII/183/19 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 19 grudnia 2019 r. 

w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle na rok 2020 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Ad 2. 

Interpelacje, zapytania i oświadczenia radnych. Odpowiedzi na interpelacje  

i zapytania radnych. 

 

Andrzej Kopacki poruszył sprawę zmian w segregacji odpadów. Poinformował, że są 

wiaty śmietnikowe, które nie posiadają zabezpieczeń w postaci zamków otwieranych 

na klucz i zdarza się, że ludzie z zewnątrz przyjeżdżają w nocy i wyrzucają różnego 

rodzaju nieposegregowane odpady. Będąc na posiedzeniu Rady Osiedla RSM 

„Chemik” dowiedział się, że podobno kierowcy śmieciarek niechętnie podchodzą do 

tematu wożenia kluczy. Jeżeli będzie tak dalej mieszkańcy będą płacić niemałe kwoty 

za nieposegregowane odpady.  

 

Artur Maruszczak poinformował, że za wiaty śmietnikowe odpowiadają zarządcy 

wspólnot i muszą tą sprawę załatwić. Odbywają się spotkania z zarządcami, z 

przedstawicielami związku i spółki „Czysty Region”. Jego zdaniem problem wynikł 
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stąd, że czasami przewoźnik nie zabierał klucza i nie miał dostępu do wiaty, ale chcą 

razem z zarządcami znaleźć właściwe rozwiązanie.  

 

Dominik Szustakiewicz zwrócił uwagę, że w przypadku zamknięcia lodowiska z 

powodu zbyt ciepłej pogody nie ma tablicy informującej o tym problemie. Zwrócił się 

również z prośbą o wyjaśnienie zamieszania związanego z przebudową ulicy Zielonej 

i niepodpisanych protokołów odbioru.  

 

Artur Maruszczak wyjaśnił, że od jakiegoś czasu żądają od wykonawców zgodnie z 

ustawą kart przekazania odpadów i w tym przypadku odpady były również 

wytworzone, a nie dostali tych kart. Karty były dosyłane, najpierw niezgodnie z 

rozporządzeniem, następnie brakowało na nich odpadu typu destrukt asfaltowy, z tego 

powodu nie zostały podpisane protokoły odbioru. W międzyczasie wykonawca 

zablokował dostęp do drogi, gmina złożyła doniesienie na policję w tym zakresie, a 

także do WIOŚ w zakresie odpadów i są w trakcie zgłoszenia tej sprawy do 

prokuratury.  

 

Dominik Szustakiewicz odczytał słowa wykonawcy, że destrukt asfaltowy w świetle 

ustawy nie jest odpadem.  

 

Artur Maruszczak stwierdził, że jest odpadem, tylko może chodzić o to, że można go 

zabudowywać, przetwarzać, ale trzeba mieć decyzję odpowiedniego organu i nie jest 

to takie proste. Dodał, że droga jest już otwarta.  

 

Dominik Szustakiewicz przypomniał, że czeka na odpowiedź z RSM Chemik 

dotyczący latarni na ul. Piotra Skargi. 

 

Adam Oczoś ponowił wniosek w zakresie naprawy nawierzchni drogi na osiedlu 

Azoty-Zacisze, która została zniszczona po wichurach w marcu 2019 r., ponieważ nie 

podjęto żadnych działań zabezpieczających i naprawczych. Radny przedstawił zdjęcia 

obrazujące problem. 

 

Grzegorz Chudomięt w nawiązaniu do wypowiedzi radnego Kopackiego podał 

przykład zamkniętej wiaty śmietnikowej, w której zamek został przez kogoś zatkany. 

Zamek został wymieniony i sytuacja się powtórzyła. Dodał, że przy mocno minusowej 

temperaturze może być problem z otwarciem zamka. Ponadto zapytał, czy do tej pory 

zostały prowadzone jakieś czynności związane z usunięciem dzikiego wysypiska 

odpadów na terenie byłego tartaku.  

 

Artur Maruszczak odpowiedział, że formalnie nie ma prowadzonego postępowania, 

pamięta, że Straż Miejska wysyłała do właściciela pisma o uprzątnięcie, była reakcja, 

ale nie wie jak jest teraz, sprawa do wyjaśnienia. 

 

Andrzej Kopeć zwrócił się z pytaniem, kiedy inwestycja jest oddawana do użytku i 

kiedy mówimy o tym, że inwestycja jest ukończona. 
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Artur Maruszczak stwierdził, że oddawanie do użytku a zakończenie inwestycji to są 

dwie różne rzeczy. Zakończenie inwestycji to jest zakończenie zakresu, który był 

określony w umowie. W przypadku ulicy Zielonej było to fizyczne wykonanie ulicy i 

dostarczenie wszystkich dokumentów, w tym kart przekazania odpadów. Oddanie 

drogi do użytku następuje z chwilą wprowadzenia nowej organizacji ruchu. Dla gminy 

i dla wykonawcy kończy się inwestycja z chwilą podpisania protokołu odbioru 

ostatecznego, zdarza się że protokół jest z uwagami i trzeba je poprawić. 

 

Andrzej Kopeć zapytał, kiedy wykonawca powinien mieć w ręku protokół odbioru 

końcowego.  

 

Zastępca prezydenta poinformował, że wykonawca powinien go mieć w każdym 

momencie, protokół z uwagami nie kończy inwestycji, ustala się termin usunięcia 

usterek. Dodał, że protokół odbioru jest podstawą do wystawienia faktury.  

 

Andrzej Kopeć poruszył również sprawę inwestycji dot. Przedszkola nr 17 na osiedlu 

Kłodnica.  

 

Sławomir Wołkowiecki zwrócił uwagę, że na ulicy Cmentarnej został wymieniony 

słup, na którym nie ma lampy i jest tam nieprzyjemnie dla osób przechodzących. 

Radny dzwonił do miejskiego elektryka, który skierował go do Zakładu Cmentarnego, 

a ten skierował go powrotem do elektryka miejskiego.  

 

Artur Maruszczak stwierdził, że nie wie do kogo należy ten słup, ale wyjaśni sprawę.  

 

Sławomir Wołkowiecki zapytał, czy coś się zmieniło w sprawie ulicy Piastowskiej 53. 

 

Zastępca prezydenta odpowiedział, że to sprawdzi.  

 

Sławomir Wołkowiecki zapytał kto w mieście zabezpiecza kanalizację burzową. 

Zwrócił również uwagę, że idąc od Powiatowego Urzędu Pracy w kierunku poczty 

brakuje pasów. 

 

Artur Maruszczak wyjaśnił, że kanalizacja burzowa co do zasady jest obsługiwana 

przez MWiK, proponuje zgłoszenie problemu do Urzędu Miasta. Co do pasów trzeba 

to uzgodnić z Komisją ds. Organizacji Ruchu Drogowego w Starostwie Powiatowym. 

 

Dominik Szustakiewicz zapytał, od kiedy biegnie gwarancja w przypadku inwestycji 

na ulicy Zielonej. 

 

Artur Maruszczak poinformował, że gwarancja biegnie od momentu podpisania 

drugiego protokołu odbioru, po usunięciu usterek dotyczących drogi. 

 

Ad 3. 

Wolne wnioski 
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Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że jest jeszcze jedna sprawa dotycząca 

powołania Zespołu ds. działań związanych z poprawą jakości powietrza w 

Kędzierzynie-Koźlu. Pani prezydent zaproponowała, aby w skład tego zespołu 

wchodziło do 6 radnych reprezentujących wszystkie kluby. Zaproponował swoją 

kandydaturę, Ewy Czubek oraz Adama Oczosia. 

 

Adam Oczoś odpowiedział, że wyraża zgodę i zaproponował kandydaturę Marka 

Piaseckiego.  

 

Ewa Czubek i Marek Piasecki wyrazili zgodę na kandydowanie. 

 

Grażyna Filipowicz zgłosiła kandydaturę Fabian Pszona. Radny wyraził zgodę na 

kandydowanie.  

 

Tomasz Scheller wyraził chęć wzięcia udziału w tym zespole. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie zamknięcie listy kandydatur: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Grażyna Filipowicz , Andrzej 

Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał 

Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz 

Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski 

BRAK GŁOSU (2) 

Andrzej Kopacki , Sławomir Wołkowiecki 

NIEOBECNI (4) 

Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz 

 

Następnie prowadzący obrady zaproponował głosowanie en bloc wyboru 

przedstawicieli Rady Miasta do udziału w pracach Zespołu ds. działań zw. z poprawą 

jakości powietrza w Kędzierzynie-Koźlu w składzie: Ireneusz Wiśniewski, Ewa 

Czubek, Adam Oczoś, Marek Piasecki, Fabian Pszon i Tomasz Scheller: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Grażyna Filipowicz , Andrzej 

Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał 

Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz 

Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir 
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Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (1) 

Andrzej Kopacki  

NIEOBECNI (4) 

Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz 

 

Prowadzący obrady stwierdził, że wszyscy kandydaci zostali oddelegowani do prac w 

ww. zespole. 

 

Fabian Pszon zwrócił uwagę na wgniecenie na lokomotywie stojącej koło PKP w 

Kędzierzynie-Koźlu. 

 

Artur Maruszczak wyjaśnił, że lokomotywa została uszkodzona w trakcie transportu, 

w protokole odbioru została wpisana wada i firma transportowa ma ją usunąć.  

 

Grzegorz Chudomięt pokazał zdjęcia ukazujące sytuację dzikiego wysypiska odpadów 

na terenie byłego tartaku i zgłosił wniosek o przeprowadzenie odpowiednich działań w 

celu jego usunięcia. 

 

Ad 4. 

Zakończenie obrad  

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz 

Wiśniewski, zamknął XVII sesję Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 
 
 

         Przewodniczący obrad  

           Ireneusz Wiśniewski  
Sesja zakończyła się o godzinie 18:50. 
 

Protokołowała: Xymena Wąsowicz 
 

 


